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Kære Dannie Rasmussen 
 
 
Tak for dine spørgsmål til Byrådet den 29. april 2024.   
 
Du spurgte konkret til Byrådets holdning til det såkaldte Tower i Korsør, som kommunen er 
blevet kontaktet omkring.  
 
Som jeg fortalte på Byrådsmødet, er vi i Slagelse Kommune altid glade, når vi oplever interesse 
for at udvikle i kommunen. 

Skal et sådant tårn blive til noget, vil kommunen skulle sælge grunden til folkene bag 
projektet. Et salg af kommunale grunde skal behandles på et lukket punkt i kommunens 
Økonomiudvalg. Der er derfor også grænser for, hvor meget jeg kan sige i denne sag. 

Jeg kan dog oplyse, at opførelsen af at sådant tårn også kræver, at der laves ændringer i 
kommuneplanen, og at der efterfølgende skal udarbejdes en lokalplan herfor. Såvel 
ændringerne i kommuneplanen, som en mere konkret lokalplan skal i offentlig høring og 
godkendes i Byrådet inden projektet kan igangsættes og det for eksempel er muligt at gå 
videre med tilladelser og lignende.   

                                                                                
 
Venlig hilsen 
 
Knud Vincents 
Borgmester 
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